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Upravni odbor projekta, sastanak br.5 

 

IZVEŠTAJ 

 
 

Bukurešt, Hibridni tip sastanka 

June 2nd, 2022, 11:30 

 

 

Sastanak je počeo prema planiranom rasporedu. Veći broj članova SC je prisustvovao 

fizički, dok je manji dio prisutan putem video linka.  

Nakon uvodne riječi od strane predsjednika koordinatora, jednoglasnog usvajanja 

predložene agende, krenulo se sa radom.  

Koordinator prof. Cvetković je predstavio situaciju sa statusom realizacije projekta - 

napredak, probleme, izvještavanje i upravljanje projektom uopšte - WP 8.  

Izraženo je zadovoljstvo trenutnom situacijom napretkom uopšte.  
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Tabela 1. Članovi upravnog odbora na sastanku  

  Institucija Predstavnik 

Ime i prezime 

Članica UNIBL Miljan CVETKOVIĆ 

Članica UNMO Alisa HADŽIABULIĆ 

Članica SUM Ana MANDIĆ 

Članica UNTZ Aljo MUJČIĆ 

Članica UBN Aleksandar ŽIVOTIĆ 

Članica UDG Adrijana ĆUKOVIĆ 

Članica USAMV Adrian ASANICA 

Članica JAFFA-KOMERC Elma BADŽAK 

Članica 
PLANTAŽE 

Sanja RADONJIĆ 

online 

Članica 
WEBIN 

Jelena NASTIĆ-STOJANOVIĆ 

online 

Članica INTERA Ana BOGDANOVIĆ 

Članica MANT Ivan STOJANOVIĆ 

Članica 
AGROVOĆE 

Mihajlo Svitlica 

online 
 

Otvorena pitanja i prekretnice u implementaciji projekta uključivale su situaciju sa 

nabavkom opreme za neke partnere i instalacijom koje su sada u završnoj fazi. 

Koordinator je predstavio plan aktivnosti koje uključuju organizaciju EXPO-a koji bi ove 

godine trebao biti hibridno organizovan.  

Predstavnik “Plantaža” je obavjestio prisutne da je došlo do smjene menadžmenta u 

kompaniji što utiče na kašnjenje nekih aktivnosti. Članovi su izrazili nadu da će ova 

situacija uskoro biti prevaziđena i konstatovali da će u slučaju potrebe SC biti na 

raspolaganju za eventualnu pomoć po ovom pitanju. 
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Održivost projekta je diskutovana na posljednjem dijelu sastanka. Članovi su razgovarali 

o tome kako osigurati nastavak aktivnosti u oblasti IKT u poljoprivredi nakon završetka 

projekta. Bilo je nekoliko dobrodošlih ideja koje će se morati razviti u posljednjoj godini 

projekta. 

Sastanak je završen kada je i planirano. 

 

 

 
Pripremila:  

Alisa Hadžaiabulić, UNMO 

 


